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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének 2011. december hó 
19. napján megtartott rendkívüli ülésér ől. 
 
Jelen vannak: Radó Tibor polgármester  
    Anderkó Attila képviselő 
    Bertáné kecskeméti Katalin képviselő 
    Csábi Jánosné képviselő 
    Dénes László képviselő 
    Léka János képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: Dr. Sarkadi Péter körjegyző, Radványi Lajosné 
pénzügyi főtanácsos, Szabóné Székely Renáta intézményvezető, Ikládi Lajos Pol-
gárőrség vezetője. 

Radó Tibor polgármester– köszönti a képviselőtestület tagjait. Megállapítja, hogy a 
képviselőtestület ülése 1 fő hiányzóval határozatképes. Az ülést megnyitja. 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek ismételten Anderkó Attila és Bertáné Kecskeméti Katalin 
képviselőket javasolja. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Jegyzőkönyv hitelesítők kijelölése 

257/2011.(XII.19.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítő-
nek Anderkó Attila és Bertáné Kecskeméti Katalin képviselőket jelölte ki. 
 

Radó Tibor polgármester – az előző, nyilvános ülésen elhangzottaknak megfelelően 
kérem újból fogadjuk el a napirendi pontokat. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Napirend elfogadása 

258/2011.(XII.19.)  
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az aláb-
biak szerint fogadta el: 

1. A folyékony hulladék és szilárd hulladék díjainak megállapítása 2012. év-
re. 
2.   A vízdíj megállapítása 2012. évre. 
3.  A polgármester tájékoztatója a két ülés között eltelt időszakról. 
4.  Lejárt határidejű határozatókról tájékozató. 
5. Egyebek  

• Polgárőrség kérelme. 
• Óvodai zárva tartás. 
• ÖNÓ étkeztetés számlázása Csanádpalota felé.  



• Tiszteletdíjak kifizetése. 
• Tájékoztató a Start – mintaprogramról. 
• Tájékoztató a Kazánprogramról. 
• Boltokkal kapcsolatos észrevétel. 
• Leselejtezett Iskolai számítógépek felhasználása. 
• Gazdálkodással kapcsolatos észrevétel. 
• Lakásbérleti kérelem. 
• Pályázati felhívás. 

6.  Közbeszerzési bizottság előterjesztése. 
7. A magánszemélyek kommunális adójának megállapítása 2012.re. 
8. Az önkormányzat költségvetési rendeletének módosítása. 
9. Az átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet elfogadása. 
10. Körjegyzőségi SZMSZ elfogadása 
11.  Rendeletmódosítás kéményseprő ipari közszolgáltatásról 

 

1. Napirendi pont: A folyékony hulladék és szilárd hulladék díjainak megállapí-
tása 2012. évre.  

Radó Tibor polgármester- A folyékony és szilárd hulladék díjait szeretném, ha újra-
tárgyalnánk.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Előző testületi ülésen nem voltam jelen, de én 
a 4,2%-os emelést javaslom elfogadni. Emelni szerintem kell, nehogy aztán esetleg 
szolgáltatás nélkül maradjon a falu. 

Radó Tibor polgármester- Megkérdezem a képviselőtestületet, szavazatukkal jelez-
zék-, támogatják, hogy Gőgh Ferenc hozzászóljon a testületi üléshez? 

Dr. Sarkadi Péter – jelzem, hogy az SZMSZ szerint a hallgatóságnak nincs tanács-
kozási joga. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Lakossági hozzászólás engedélyezése 

259/2011.(XII.19.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Gőgh Ferenc hozzá-
szólásához hozzájárul. 

 

Gőgh Ferenc- köszönti a képviselőtestület tagjait. Először is hiányolom, hogy nincs 
közvetítés az ülésről a másik, hogy a díjat nem kellene emelni. Így sem tudják fizetni 
a lakosok a díjat. És egy harmadik észrevételem, hogy télen minden második héten 
legyen szemétszállítás. Üres kukákra fizessünk?  

Radó Tibor polgármester- Nem lehet, törvényi szabályozás szerint hetente kell szállí-
tani. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Azonban, nagyobb településen nem érdekel 
senkit, hogy bírják –e a lakosok fizetni a díjat. 

Gőgh Ferenc- De a szerződést is meg kell újítani egy vagy két évente. 



Dr. Sarkadi Péter körjegyző- A díjmegállapítás van csak évente, a szerződés 10 évre 
lett kötve. 

Csábi Jánosné képviselő- Muszály a 4,2%-os emelés? Kevesebbet nem lehetne 
emelni? 

Dénes László képviselő- Ez inflációs mérték ráadásul tavaly nem emeltünk.  

A képviselőtestület 5 igen és 1 tartózkodó szavazattal a 4,2 %-os emeléssel egyetér-
tett. 

Radó Tibor polgármester – felteszi szavazásra a folyékony hulladékszállítással kap-
csolatos rendeletet. 
 
A képviselőtestület 5 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

15/2011.(XII.19.) 

önkormányzati 

rendelete 

 
a települési folyékony hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési közszolgáltatásról 

szóló 18/2009.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 (A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

Radó Tibor polgármester – felteszi szavazásra a szilárd hulladékszállítással kapcso-
latos rendeletet. 
A képviselőtestület 5 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

16/2011.(XII.19.) 

önkormányzati 

rendelete 

 
a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásról 

szóló 17/2009.(XII.17.)önkormányzati rendelet módosításáról 

 (A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
2. Napirendi pont: A vízdíj megállapítása 2012. évr e. 

(Írásos anyag, a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

Radó Tibor polgármester – Két változat van a díjkalkulációra, egy 4 és egy 4,5%-os 
emelés. A 4,5%-os emelést javasolta a Polgármesterek Tanácsa egyhangúan no-
vember folyamán.  

Csábi Jánosné képviselő- Mi a hasznunk belőle? 

Radó Tibor polgármester- A kötelező szolgáltatásunkat biztosítják. Felteszem szava-
zásra a 4,5%-os emelést. 



A képviselőtestület 3 igen, 1 nem és 2 tartózkodó szavazattal – mivel a rendeletalko-
táshoz szükséges minősítet többségi szavazatszám nem lett meg – a javaslatot elve-
tette. 

Radó Tibor polgármester- Felteszi szavazásra 4%-os emeléssel a rendelet módosí-
tását. 

A képviselőtestület 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

17/2011.(XII.19.) 

önkormányzati 

rendelete 

 

az ivóvíz szolgáltatás legmagasabb hatósági díjáról 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
3. Napirendi pont: A polgármester tájékoztatója.  
(Írásos anyag, a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

Radó Tibor polgármester- Előző testületi ülésre kiküldött anyagot kérem elfogadni. 
Kiegészítést most nem írtam hozzá. Ha nincs kérdés, vélemény, kérem, fogadjuk el a 
polgármester tájékoztatóját. 

A képviselőtestület 1 igen, 1 nem és 4 tartózkodó szavazattal a polgármesteri 
tájékoztató elfogadására irányuló javaslatot elvetette. 

 

Léka János képviselő- Én még azt szeretném megkérdezni, hogy a szélessávú inter-
netes megbeszélésen mi volt? 

Radó Tibor polgármester- Én nem voltam ott. 

Léka János képviselő- Polgármesterek voltak meghívva. 

Radó Tibor polgármester- Nem, települést képviselő személyek voltak elhívva. Én 
nem is képviselhetem Pitvarost, mert főállású polgármester vagyok. 

Csábi Jánosné képviselő- De tulajdonképpen ki pályázott rá? 

Radó Tibor polgármester- 2005-ben lett benyújtva, Csanádalberti- Ambrózfalva- 
Nagyér- Pitvaros társulása pályázta meg. 

Csábi Jánosné képviselő- Önkormányzati tulajdon? 

Radó Tibor polgármester- Persze. 

Csábi Jánosné képviselő- És az önkormányzat nem tudja, hogy mi van vele? 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- De igen, az önkormányzat részéről Tószegi Gyula, 
Nagyér részéről Deák Péter és Csanádalberti Csjernyik Zoltán és Ambrózfalva részé-
ről pedig Mitykó Mátyás lett meghívva az ülésre. Mitykó Mátyás nem jött el, így nem 
lett megtartva az ülés. Utóbbiak nem főállású a polgármesterek így lehetnek tagjai a 
tanácsnak. 



9. Napirendi pont: Egyebek.  

Polgárőrség kérelme 

Radó Tibor polgármester- átadnám a szót a vezetőnek. 

Ikládi Lajos polgárőrség vezetője- Idén kértünk 250.000 forintot támogatásként, de 
pénzhiány miatt nem kaptunk semmit. Ezért szeretnénk, ha ezt az összeget átten-
nénk a 2012.évre. 

Radó Tibor polgármester- Tavasszal lett kifizetve belőle 100.000 forint körüli összeg. 

Ikládi Lajos polgárőrség vezetője- Továbbá be szeretném jelenteni, hogy 2012. janu-
ár 01-től lemondok, az elnökséget Markovics Tivadar veszi át. 

Radó Tibor polgármester- Köszönjük szépen a tájékoztatót. Kérdezni szeretném, 
hogy a támogatást átvisszük 2012-re? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Lehetőség van rá, hogy átvigyük? 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Újra be kell tervezni. 

Radó Tibor polgármester- Akkor majd 2012-ben kell újra megbeszélni, ha a költség-
vetést tervezzük majd. Az egyik képviselő tájékoztatott, hogy valószínűleg nem tudja 
végigvárni a testületi ülést és korábban el kell neki menni és kéri, hogy vegyük előre 
a közbeszerzési eljárásról szóló tájékoztatást illetve az eredményhirdetést, mert ha 
véletlenül nem tudja kivárni a testületi ülés végét, akkor erről a fontos napirendi pont-
ról nem tud tájékozódni, ezért javaslom- külön határozathozatal nélkül-, hogy most 
tárgyaljuk le biztonság kedvéért a közbeszerzéssel kapcsolatos napirendi pontot.  

6. Napirendi pont: Közbeszerzési bizottság el őterjesztése.  

Anderkó Attila képviselő- Az önrészt honnan teremtjük elő? 

Radó Tibor polgármester- Ez egy jó kérdés, nem tudom. 

Anderkó Attila képviselő- Ugyanott vagyunk, ahol eddig is voltunk. 

Radó Tibor polgármester- Azért lett megírva a pályázat, hogy spóroljunk. 

Anderkó Attila képvisel- Igen, tudom. 

Léka János képviselő- Most is azt mondom, ha sokat kell fizetni, be kell fejezni az 
egészet. Nagyon jó lenne, de ne tegyük kész akarva tönkre az önkormányzatot. 

Radó Tibor polgármester- A 10% önerőt lehet hitelből hozzátenni, a többit nem. Ez 
fontos.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az intézménynél vannak betervezett össze-
gek. Szerintem ott, több mint 1 millió forint van. 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Költséghely az van, csak pénz nincs. 

Radó Tibor polgármester- Műszakilag le lett csökkentve a pályázat, a technika terem 
nem kerül felújításra. Még egy helyen lehetne spórolni, méghozzá az iskola sarkán 
lévő bérlakásnál.  

Csábi Jánosné képviselő- Az meg hogy nézne ki úgy. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- A pályázat 19.547.777 Forint az iskolai, ebből 1.954.000 
forint volt az önerő, amit vállalt az önkormányzat. Van a másik pályázat, ez 2.290.000 
Forint+áfa, itt az áfát vállalta az önkormányzat -572.500 Forint-. Ezek költségvetésbe 
tervezettek. Áfával együtt 23.695.143 Forint –Gyivicsán Zsolt ajánlata-, ebbe benne 



van a hőszigetelés és a kisebb pályázat egy része. Azt mondta, hogy a nagyobb pá-
lyázatban van 1,5 millió forint tartalék, amit átcsoportosít a kisebb pályázathoz. Így 
4.147.369 Forintos összeg, ami a különbség, ezt kell még az önkormányzatnak állni 
kell. 

Tószegi Gyula- Ki lehet írni új közbeszerzési eljárást is. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ez kétségtelen. 

Dénes László képviselő- Ki lett a pályázatból véve a technika terem, így kevesebbe 
is fog kerülni. A zsibongó az kerül a legtöbbe, nagy maga a helyiség is és ráadásul 
csak nagy ablakok vannak ott. Annak olyan szintű fűtés kell, hogy ne legyen fagy. 
Nem szabad elvetni a testületnek már ezt a pályázatot. Meg kell hívni a vállalkozót és 
majd akkor elkezdünk tárgyalni bizonyos változtatásokról. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Szerintem válasszon a testület a két fél közül, aztán 
majd módosítjuk később legfeljebb még a műszaki tartalmat. 

Dénes László képviselő- Most szülessen döntés, aztán meghívjuk a kivitelezőt és 
újra átnézzük a pályázatot. A főépület mindenképpen legyen rendbe. Ez még csak 
egy eredmény, a szerződéskötés majd később legyen. 

Radó Tibor polgármester- Persze. Az egyik határozati javaslatom, hogy fogadjuk el a 
kivitelezőt és a másik pedig, hogy kezdődjenek meg a tárgyalások is a kivitelezővel. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Tárgy:  Közbeszerzési eljárás eredménye (Iskola hőszigetelés, nyílászáró csere) 

260/2011.(XII.19.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestülete a „Pitvaros, Kossuth La-
jos u. 27. szám alatti iskolaépület külső nyílászáróinak cseréje, hőszigetelési és 
homlokzati felületképzés” tárgyú a Kbt. 251.§ (2) bekezdése alapján indított 
egyszer ű közbeszerzési eljárás eredményét, a Bíráló Bizottsá gi ülésen ké-
szült jegyz őkönyvbe foglalt javaslatok alapján az alábbiak szer int fogadja 
el: 

1. Az eljárás eredményes. 
 
2. Nyertes  ajánlattev ő: Gyivicsán Zsolt építési vállalkozó (Székhelye : 5940 
Tótkomlós, Huba u. 5.)  

A nyertes ajánlati ár : nettó 18. 956. 117,- Ft+ÁFA azaz bruttó 23. 695. 146,- Ft 

Teljesítési határid ő: 2012. május 31. 

A nyertes ajánlattevő kiválasztásának indoka: az érvényes és szerződés teljesí-
tésére alkalmas ajánlattevők közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást 
Ő igényelte.  
 
A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert szerződés aláírására.  
 
Felelős:  Radó Tibor polgármester 
Határid ő: 2011. december 31. 

 



A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Tárgyalás kezdeményezése műszaki tartalom csökkentésére 

261/2011.(XII.19.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri a polgármestert, hogy 
az nyílászáró cseréjére és külső homlokzati hőszigetelésére vonatkozó pályázat 
esetleges műszaki tartalmának – egyben a kivitelezés költségének - csökkenté-
séről kezdje meg a tárgyalást a kivitelezővel és ennek eredményéről tájékoztas-
sa a képviselőtestületet. 

Felelős:  polgármester 
Határid ő: azonnal 

 

Óvodai zárva tartás 

(Írásos anyag, a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

Radó Tibor polgármester- Valami kérdés ezzel kapcsolatban? 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Óvodai zárva tartás 

262/2011.(XII.19.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete tudomásul veszi, hogy az 
óvoda a téli szünet alatt zárva tart. 

 

ÖNÓ étkeztetés számlázása Csanádpalota felé 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Minden évben meg kell állapítani az étkezés díját az 
ÖNÓ-nál. Ez jövőre 4%-os emelést fog jelenteni, eddig 503 forint+áfa volt, most 523 
forint+áfa lesz. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  ÖNÓ étkeztetési díjának megállapítása 

263/2011.(XII.19.) 
H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete elfogadja az ÖNÓ étkezte-
tési díjának 4%-os emelését, így 2012. évben a Csanádpalota és Pitvaros kö-
zötti számlázásra 523.-Ft+Áfa áron fog sor kerülni. 

 
Tiszteletdíjak kifizetése 

Anderkó Attila képviselő- Kérdezni szeretném, hogy ez még idén ki lesz fizetve? 

Radó Tibor polgármester- Nem tudjuk miből kifizetni. 

Anderkó Attila képviselő- Ha nem lesz kifizetve, el fog veszni? 

Csábi Jánosné képviselő- Nem, mert nem mondtunk le róla. 



Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ez bérjellegű juttatás, be kell tervezni a jövő évi költség-
vetésbe. 

Anderkó Attila képviselő- Mit jelent, ha be van tervezve a költségvetésbe? 

Dénes László képviselő- Semmit, ugyanúgy nem fogod megkapni. 

Léka János képviselő- Az én javaslatom, hogy még idén ki legyen fizetve a tisztelet-
díj. 

Radó Tibor polgármester – a testületnek meg kell határozni, hogy milyen költséghely-
ről tegyünk oda pénzt, illetve milyen számlát ne fizessünk ki, mert igaz, hogy tervez-
ve van, de pénz nincs. 

Dénes László képviselő – költséghely van, ki kell fizetni, oldja meg a polghármester. 

A képviselőtestület 5 igen és 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Tiszteletdíjak kifizetése 

264/2011. (XII.19.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri a polgármestert, hogy 
a 2011. évre betervezett képviselői tiszteletdíj teljes összegét fizesse ki a képvi-
selők részére 2011. december 31. napjáig.  

 

Tájékoztató a Start- mintaprogramokról 

Dénes László képviselő- Ennek az egész működésére kérdeznék én rá. 

Radó Tibor polgármester- Ezek a programok 100%-os támogatottságúak, ebbe ben-
ne van a szociális földprogram és még két pályázat. Mindegyik pályázatnál 8 órás 
közfoglalkoztatást lehetett igénybe venni, a bérük bruttó 57.000 forint, mely heti bér-
számfejtéssel történik. Jövőre annyi a változtatás, hogy 4 órás foglalkoztatás nem 
lehet majd, helyette lesz 6 és 8 órás munkaidő. Ez azt fogja eredményezni, hogy 
több lesz a segélyezett. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Segély adható vagy kötelező osztani? 

Radó Tibor polgármester- Kötelező adni, ha a feltételei fennállnak. Ami volt most tűzi-
faosztás is átmeneti segélynek számított. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Területet nem lehet kiadni? 

Radó Tibor polgármester- Az a baj, hogy mind Natura 2000-es terület. 

 

Tájékoztató a Kazánprogramról 

Radó Tibor polgármester- Olyan kazánt tudnánk beszerezni, aminek 1 méter mély a 
tűztere és egyszerre két bála is belefér, ez 50 KW-os, de akár 80 KW-ot is tud teljesí-
teni, támogatási szerződés még nincs, de lassan meg kell rendelni a kazánt, mert ki 
fogunk csúszni az időből. 

Dénes László képviselő- Addig azért ne rendeljünk meg kazánt, amíg nincs támoga-
tási szerződés. 



Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az igaz, hogy megadtak 8 beszerzési helyet, 
amelyet javasolnak a támogatás felhasználására? 

Radó Tibor polgármester- Többet adtak, mint 8. Olyan magyar cégeket ajánlanak 
elsősorban, akik rendszeresen eleget tesznek adófizetési kötelezettségüknek. Segítő 
szándékkal adták, ezektől el lehet térni. A kazánprogramnál szeretném megemlíteni 
a legelők bérleti szerződését. Külterületi legelők nem átruházhatóak, de lehetőség 
van arra, hogy további bérbe adhassák. Szeretném felajánlani, hogy a szerződés 
módosításakor fogalmazzuk bele, hogy további bérletet engedhet Léka Jánosné az 
általa tőlünk bérelt legelő, de akkor a bérleti díjon felül még 3000 db kisméretű bálát 
szeretnénk kérni tőle. 

Léka János képviselő- Ebben is benne vagyok. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző – a mezőgazdasági haszonbérlet nem béreltethető to-
vább, nem adható alhaszonbérletbe. 

Dénes László képviselő- Következő testületi ülésre be kell hozni a szerződéseket és 
ott megbeszélünk majd mindent még egyszer. 

 

Boltokkal kapcsolatos észrevétel 

Léka János képviselő- Az egyik boltos jelezte, hogy folyik az italozás a bolt udvarán, 
az utcán. Kérem a jegyző urat, hogy minden bolt kapjon egy körlevelet, hogy szeszes 
ital fogyasztása boltban, utcán és udvaron ne történjen meg. 

 

Leselejtezett iskolai számítógépek felhasználása 

Radó Tibor polgármester- Ezt tárgyaljuk most? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A kérdés az lett volna ezzel kapcsolatban, 
hogy hova kerülnek ezek a gépek? 

Radó Tibor polgármester- Egyenlőre az önkormányzathoz és önkormányzati intéz-
ményhez –konyhára- került gép. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nem hoztátok el akkor mindent? 

Radó Tibor polgármester- Még nem, a kistérség tulajdonában és leltárában lévő há-
rom gép lett elhozva. 

(Csábi Jánosné képviselő eltávozott). 

Gazdálkodással kapcsolatos észrevétel 

Léka János képviselő- Testületi határozatba szeretném kérni és név szerinti szava-
zással. A pályázatok befagyasztásáról szólna a határozat. Ami megnyert pályázat, az 
maradjon, de az összes többivel ne foglalkozzunk, csak azokkal még, ami 100%-os 
támogatottságú- nem kerül pénzbe az önkormányzatnak-. 

Anderkó Attila képviselő- Ami megnyert pályázat és önrésze is van, azt miből tudjuk 
kifizetni? 

Radó Tibor polgármester- A Petőfi tér 3 pályázatát megnyerte az önkormányzat és 
az iskola homlokzatának felújítását is. Ezeknek az önereje az áfa- tartalom, tehát 
100% nettó támogatottak. Az áfát kell kifizetni az önkormányzatnak. 

Anderkó Attila képviselő- Arra lesz pénzünk? 



Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Reméljük. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Ezekre van kötve szerződés? 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Igen az OTP- vel már meg vannak kötve az előfinanszí-
rozási hitelszerződések. 

Léka János képviselő- Be kell fejezni mindent. Minek pályázunk, ha nincs rá pén-
zünk? 

Dénes László képviselő- Bizonyos mértékig egyetértek veled, de azért ez meggondo-
landó dolog. Minden egyes pályázat a falut szépíti. 

Léka János képviselő- Ebben egyet is értek. 

Anderkó Attila képviselő- Ezzel a részével nincs is baj, csak azzal, ha mindig felve-
szünk kicsi hiteleket, nem fogunk előbb- utóbb velük bírni, a költségvetésbe sem tud-
juk beletervezni. 

Léka János képviselő- Ez az én javaslatom, ha lehet, név szerint szavazzunk róla. 

Radó Tibor – elhangzott egy határozati javaslat, hogy név szerinti szavazás legyen. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Név szerinti szavazás elrendelése 

265/2011.(XII.19.) 

H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a pályázatok befagyasztása 
ügyében név szerinti szavazást rendel el. 

 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Addig a határig fogadom el ezt, amíg nem 
rendeződik a költségvetésünk.  

Radó Tibor polgármester- Feltételes döntést nem lehet hozni. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Jó akkor addig támogatom. 

Léka János képviselő- Ezt mondtam én is, addig legyen ez így, amíg talpra nem tu-
dunk állni. 

Dénes László képviselő- Én szeretném, ha ezt elnapolnánk, jó lenne, ha mind a he-
ten döntenénk ebben az ügyben. Most öten nem jutunk dűlőre. 

Léka János képviselő- Most döntésképesek vagyunk? 

Dénes László képviselő- Igen, de úgy gondolom, hogy egy ilyen döntéshez minősített 
többség kell. 

Léka János képviselő- Ebben is igazatok van, de később is döntenünk kell ugyanúgy. 

Dénes László képviselő- Jó akkor szavazzunk, és meglátod majd, hogy nem lesz 
eredménye. 

Léka János képviselő- Szavazzunk, aztán újra fel lesz hozva ez a téma. 
 
 
A képviselőtestület név szerint szavaz. 
 



Bertáné Kecskeméti Katalin   igen 
Dénes László     nem 
Anderkó Attila     igen 
Léka János      igen 
Radó Tibor      nem 
 
Radó Tibor – megállapítja, hogy a képviselőtestület 3 igen és 2 nem szavazattal a 
pályázatok befagyasztásáról tett határozati javaslatot elvetette. 

 
Radó Tibor polgármester- Tartanánk egy kevés szünetet majd utána Csanádalberti 
ügyével folytatnánk az ülést. 

 
S Z Ü N E T 

 
Csjernyik Zoltán- köszönti a képviselőtestület tagjait. A fő probléma gondolom a sok 
felhalmozott tartozás felétek. Az iskolai társulás összege a legnagyobb, ami jelen 
pillanatban 8.321.000 forint. A költségvetés alapján 759.000 forint havi hozzájárulás-
ból tevődik össze ez az összeg. De ez valójában mégsem annyi, mert ez a költség-
vetés szerinti hozzájárulás, amely még magasabbra is volt tervezve. És ez alapján 
minimum 2,5 millióval kevesebb. Ígérni annyit tudok, ha bármi pénzünk lesz, csak 
erre a kintlévőségre fogjuk fordítani. Nekünk ezen kívül más tartozásunk nincs sem-
mi, így minden pénzt erre tudunk majd fordítani. Azonkívül mi már mindenen spóro-
lunk. A képviselők semmi tiszteletdíjat nem kapnak, én, mint polgármester havi 
60.000 forintot kapok –ebből kell állnom minden számlámat-. Az intézményeknél is 
spórolunk. Három intézményben 15 fő dolgozott, most 11 fő. Bérük nemhogy emel-
kedett még csökkent is, de a munkájuk pedig több lett. A közalkalmazottak juttatása 
meg lett szüntetve, akár a túlóra, akár a vezetői pótlék. Már nincs min spórolni. 
Csanádalberti kitűzte maga elé, hogy amíg helyre nem áll a költségvetés, addig nem 
lesz semmilyen pályázat elindítva, csak olyanok, amik teljes 100%-os támogatottsá-
gúak. Tehát még egyszer, bármi pénzt kapunk, azt rögtön utaljuk át Pitvarosnak. 
 
Radó Tibor polgármester- Nagyon szépen köszönjük a tájékoztatót.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Kérdezném, hogy akkor nektek semmi szám-
latartozásotok nincs, csak az oktatási társulásos tartozásotok van?  

Csjernyik Zoltán- Ez így van. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Akkor itt a válasz, hogy miért nem indít el az 
önkormányzat maga ellen csődöt. Én tisztelettel köszönöm ezt a beszámolót. 

Léka János képviselő- Nekem annyi kérdésem lenne, hogy a 9.754.000 forint az 
most miből áll? 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Ez a tartozás mindent takar –körjegyzőség, 
óvoda, iskola együtt-.  

Léka János képviselő- Tehát most ez a hiány? 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Ez a költségvetés szerinti hiány. A tényleges 
majd a beszámoló készítésekor fog kiderülni. Túlfizetés vagy elmaradás akkor fog 
kiderülni.  

Léka János képviselő- Átlagban mennyi az a pénz, amit Pitvarosnak kellene utalni? 



Csjernyik Zoltán- A körjegyzőség 477.000 forint, az iskola 759.000 forint. 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- És még az óvoda négy hónapra 591.000 
forint. 

Léka János képviselő- Körülbelül 1 millió forint. Ebből ti mit tudtok realizálni havonta 
Pitvaros fele? 

Csjernyik Zoltán- Garantálni nagyon nehéz. Egy biztos, ami plusz pénzünk lesz, mind 
utaljuk nektek. 

Dénes László képviselő- Én ezek után látok arra esélyt, hogy ez a tartozás nagymér-
tékben le fog csökkeni. 

Léka János képviselő- Meglátjuk mi lesz ebből, ha februárig csökken semmi baj nem 
lesz, de ha szinten marad, akkor valami lépést tenni kell majd ez ügyben. 

Csjernyik Zoltán- Persze, értem, amit mondasz. Semmi baj nincs is ezzel. 

Radó Tibor polgármester- Köszönjük, hogy eljöttél és elmondtad ezt a tájékoztatót.  

 

Lakásbérleti kérelem 

Radó Tibor polgármester- Ez arról szólna, hogy van egy fiatal pár –egyetemisták-, ők 
Budapestről iratkoztak át Szegedre, de még nem sikerült nekik szállást találni. Ideig-
lenesen szeretnének szállást kérni. Erre megoldás, hogy az Egészségháznál lévő 
házat vagy a fogászatnál lévő házat –bérlőkijelölési joga a Makói Rendőrkapitány-
ságnak van- adjuk nekik oda vagy másik lehetőség, hogy nem foglalkozunk velük. Én 
javasolnám az Egészségháznál lévő lakást adjuk ki, de ott viszont az a baj, hogy 
nincs elkülönítve a villany és gázóra az Egészségháztól. Kérdésem az, hogy van –e 
szándékunk, hogy kiadjunk bérletbe –én szeretném, ha támogatnánk őket-, és ha 
igen, akkor melyik az-az ingatlan, ami számításba jöhet. Fogászat feletti háznál van 
elkülönített óra, oda csak a beleegyező nyilatkozatot kell beszerezni. 

Léka János képviselő- Azzal csak az a baj, hogy ott kaotikus állapot van. Olyan nagy 
a rezsiköltsége annak a lakásnak, kifizethetetlen.  

Dénes László képviselő- Egy szoba szerintem elegendő nekik, ott van külön villany 
és gázóra, lehet mérni minden fogyasztást. Szerintem biztosan megengedi a rendőr-
ség, hogy beköltözzenek.  

(Csábi Jánosné képviselő megérkezett.) 

A képviselőtestület 5 igen és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Pitvaros, Mezőhegyesi út 54/A szám alatti lakás bérbeadása 

266/2011.(XII.19.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a tulajdonát képező Pitva-
ros, Mezőhegyesi út 54/A szám alatti, - a Csongrád Megyei Rendőr-
főkapitányság részéről bérlő kijelölési joggal terhelt – lakást bérbe adja megha-
tározott időre –két hónapra-  Varga Gábor Nándor bérlő részére 3.185 Ft/hó 
bérleti díjért.  



A szerződés aláírására felhatalmazza a polgármestert, és egyben felkéri, hogy 
a rendőrség részéről szerezze be a bérleti szerződés megkötéséhez szükséges 
hozzájárulást. 
 

Felelős:  polgármester 

Értesül:  bérlő 
  Rendőrség 
  Igazgatási csoport 
  Pénzügyi csoport 

Határid ő: azonnal 
 

 
Pályázati felhívás 
Radó Tibor polgármester- Határon átnyúló iskolai tanösvény kialakítására lehet pá-
lyázni. Romániát és Magyarországot foglalja magába. Romániai partnereknél 98%-
os, Magyarországi partnereknek 95%-os bruttó támogatottságú. Tehát a teljes beke-
rülési érték 5%-a az önerő. Romániai Nagylak irányából tervezik Tótkomlós felé ezt a 
pályázati rendszert, ennek részei lehetne Pitvaros és Nagyér is. Nagyér kijelentette 
szándékát, hogy szeretne ehhez a pályázathoz csatlakozni. Kérdezni szeretném, 
hogy foglalkozzunk vele vagy ne is foglalkozzunk vele. 

Léka János képviselő- Ne foglalkozzunk ezzel, nem lesz rá pénz. 

Dénes László képviselő- Jó volna erről egy komolyabb tájékoztató kapni. Következő 
testületi ülésre hívjuk meg az érintetteket és utána döntsünk ez ügyben. 

Radó Tibor polgármester- Ezt támogatom én is. 

A képviselőtestület 4 igen, 1 nem és 1 tartózkodó szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

Tárgy: Pályázattal kapcsolatos tájékoztatás elhalasztása 

267/2011. (XII.19.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a tanösvénnyel kapcsolatos 
pályázat megtárgyalását a következő testületi ülésre elhalasztotta. Felkéri a pol-
gármestert, hogy a pályázattal kapcsolatos bővebb tájékoztató anyagot erre az 
ülésre készítse elő. 

 

Gazdálkodással kapcsolatos észrevétel 

Léka János képviselő- Polgármester Úr nem kellene a gépkocsit hazavinni éjjel-
nappal, annak nem otthon van a helye. Légy szíves munkaidő után lerakni a garázs-
ba a kocsit. Jegyző Úrnak is javasolnám, hogy január 01-től vegyen bérletet vagy 
kocsit. Az Opelnek sem otthon van a helye. Ha veszel kocsit, kifizeti az önkormány-
zat a kilométert. Mindig jobban járunk így, minthogyha ezzel a kocsival járkálsz haza, 
tulajdonképpen csak a tied, senki másé. Azt se tudjuk, hogy a plusz két település, 
hogyan számolja el a költségeket. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- A körjegyzőség számol el mindent. 



Léka János képviselő- De mennyit kapunk érte, nem tudunk erről sem semmit. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ott van a költségvetésben minden. 

Léka János képviselő- Határozati javaslatom, hogy Polgármester Úr és Jegyző Úr is 
tegye le a kocsit január 01-től kezdve. Szeretném, ha itt is mindenki név szerint sza-
vazna. 

Radó Tibor polgármester- Én szeretném akkor, ha ez két határozati javaslat lenne. 

Léka János képviselő- Semmi baj, mind a kettőnél név szerinti szavazás lesz akkor. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- A Peugeot-ra volt egy határozatunk, ugye kér-
ted a hozzájárulásunkat, hogy használhasd az autót munkád elvégzéséhez. 

Léka János képviselő- Ezzel a résszel nincs is semmi baj, a munkakörben ez benne 
van. 

Radó Tibor polgármester- Rendben van, leteszem az autót, természetesen ezek után 
akkor nem fizetem a benzinköltségét az autónak.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Az volt a probléma, hogy jelzések érkeztek, 
hogy nem csak te használtad a kocsit, hanem mások is. 

Radó Tibor polgármester- Önkormányzati dolgozó vagy sem? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Nem tudom. 

Radó Tibor polgármester- Kettő esetben volt, hogy nem itteni dolgozó vezette az au-
tót. Mind a kétszer a szerelő vezette – szerelni majd pedig elő-műszakira vitte el az 
autót.   

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én ezt kértem volna beszámoló formájában. 

Radó Tibor polgármester- Mindenesetre leteszem az autót. 

Dénes László képviselő- Maradjunk annyiban, hogy nem csak te és a szerelő vezette 
az autót. A másik autóval kapcsolatos dolgot jól meg kell gondolni. Ismerem az itt 
folyó munkákat, lehet mondani a jegyzőnek, hogy gyere ki a 8 órai busszal és menj 
haza a 4 óraival, de ne kérjünk tőle számon olyan dolgokat, amit nem lehet elvégezni 
napközben, mert bizony jönnek hozzá, csörög a telefon, nem lehet így dolgozni. 

Léka János képviselő- Bernula Zsuzsa is saját autóval járt ki dolgozni, ki lett neki is 
fizetve a pénz. 

Dénes László képviselő- Sokba kerülne ez így. 

Léka János képviselő- Nem biztos ez Laci. Ha fizetünk 10 forintot kilométerenként, 
nem kell olajcserére vinni, nem kopik úgy a gumi.  

Dénes László képviselő- Nem volt kitétel, hogy gépkocsival rendelkezzen a jegyző. 

Léka János képviselő- De az sem volt, hogy mi adunk neki autót. 

Dénes László képviselő- Én tudom mi az a munka, amit el tud végezni napközben és 
mi az, amit csak akkor tud, ha nem zavarják.  

Radó Tibor polgármester - határozati javaslat alapján és név szerinti szavazással, aki 
elfogadja, hogy a polgármester munkaidő után ne használja a gépkocsit kérem, sza-
vazzon. 

 



A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Név szerinti szavazás elrendelése 

268/2011.(XII.19.) 

H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Peugeot gépkocsi haszná-
latának ügyében név szerinti szavazást rendel el. 
 
 

A képviselőtestület név szerint szavaz. 
 
Bertáné Kecskeméti Katalin   igen 
Csábi Jánosné     igen 
Dénes László     igen 
Anderkó Attila     igen 
Léka János      igen 
Radó Tibor      tartózkodó 
 
Radó Tibor – megállapítja, hogy a képviselőtestület 5 igen és 1 tartózkodó szavazat-
tal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Peugeot gépkocsi használata 

269/2011.(XII.19.) 

H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkérte a polgármester, 
hogy a Peugeot gépkocsit munkaidőn kívül ne használja. 

 

Radó Tibor polgármester- Az Opellel kapcsolatban valami még? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Annyit szeretnék elmondani, ami engem is 
nagyon bánt. Ha én szeretnék menni valahova én csak a saját autómmal tudok men-
ni. Én fizetem az adóját és minden egyéb költségét. Kilométerpénzt kapok én is. Ne-
kem sem volt kikötés, hogy legyen gépkocsim, csak annyi, hogy jogosítványom le-
gyen. Ez nem egy személy, hanem egy egész önkormányzat kocsijának kellene len-
nie. Mindenki használja a saját autóját. Az a probléma, hogy valakitől megköveteljük, 
hogy a saját kocsiját használja mindenhová- fizesse a hozzájárulást-, másnak meg 
lehetősége van ilyen dolgokat kihasználni. Határozzunk meg olyan lehetőséget, hogy 
a munkáját el tudja látni és azt is, hogy milyen feltétellel lehet ezentúl másra is hasz-
nálni. Az intézmény dolgozói is 9 forintot kapnak kilométerenként munkába járásért.  

Léka János képviselő- Más is meg tudja oldani, mi is fizetünk majd kilométer után 
pénzt vagy jár majd busszal dolgozni.  

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ez körjegyzőséget érint, ez az összeg oda be van ter-
vezve. Semmi gond én busszal fogok járni. 

Léka János képviselő- Arról van szó, hogy igenis mindenki azt mondja, hogy a falu 
vett egy autót a jegyzőnek.  

Radó Tibor polgármester- Kérdezni szeretném, hogy vendégnek meg adjuk –e a 
szót? 



A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Lakossági hozzászólás engedélyezése 

270/2011.(XII.19.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Gőgh Ferenc hozzászólá-
sához hozzájárul. 

Gőgh Ferenc- Előre bocsájtom, engem nem érdekel, hogy ki melyik kocsival jár és 
hova. Nekem lenne egy javaslatom. Körülbelül 10 éves már ez az autó, mi lenne ha 
az önkormányzat eladná a jegyzőnek? Ő megveszi az autót és utána majd ugyanúgy 
lenne fizetve neki a kilométer után járó pénz. Nem járna rosszul az önkormányzat, 
hiszen nem kellene súlyadót fizetni. Bocsánat most sincs.  

Léka János képviselő- Ne bonyolítsuk túl ezt az ügyet. 

Csábi Jánosné képviselő- Ebbe nem csak mi döntünk.  

Léka János képviselő- Nem kell kivenni a körjegyzőségből, nem erről van szó. A ha-
zajárásról van szó. 

Csábi Jánosné képviselő- Maga az autó használatáról az egész körjegyzőség dönt.  

Léka János képviselő- Ez az autó Pitvarosé. 

Csábi Jánosné képviselő- Nem, a használata bekerült a körjegyzőségbe. 

Léka János képviselő- És akkor a tulajdonnal mi van? 

Dénes László képviselő- Elhangzott egy javaslat, döntsünk róla. 

Radó Tibor polgármester- Nem is dönthetünk most. Ilyen határozatot majd csak a 
költségvetés tervezésekor tudunk hozni. 

Léka János képviselő- De már év vége van. 

Radó Tibor polgármester- De költségvetést meg februárban szoktunk tárgyalni. 

Csábi Jánosné képviselő- Ehhez a másik két testületnek is kellene egy állásfoglalást 
adnia. 

Anderkó Attila képviselő- Ez így van. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Akkor buszbérleteket kell betervezni. 

Léka János képviselő- Péter, tudom. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Javaslatom, hogy dolgozzon ki az önkor-
mányzat bizonyos variációkat a gépkocsi használatáról. Lássuk, hogy mi mennyibe 
kerülne éves szinten. 

Dénes László képviselő- Én tudom, hogy mi az a munka, amit el tud végezni nap-
közben és mi az, amit csak munkaidő után tud. 

Léka János képviselő- Ezzel egyet is értek. Erre mondják azt, hogy Zsuzsa is a saját 
autójával járt és mégis felvirágoztatta Nagyért.  

Radó Tibor polgármester- Elhangzott egy javaslat, amit szavazásra kívánok 
bocsájtani. Ezek szerint készüljön a következő testületi ülésre egy olyan gépjármű 
használati kalkuláció, mely több variációt is tartalmaz, akár a buszbérlet, akár saját 



gépjármű, akár egyéb megoldás, ami itt elhangzott. Aki ezzel egyetért, kérem, sza-
vazzon. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

Tárgy: Személygépkocsival kapcsolatos munkába járás költségvariációinak kidolgo-
zása 

271/2011.(XII.19.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri a körjegyzőt, hogy a 
munkába járásával kapcsolatban dolgozzon ki költségvetéssel ellátott variáció-
kat, a busz illetve a személygépkocsi igénybevételére vonatkozóan. 

 
Felelős:  körjegyző 

Határid ő: következő testületi ülés 
 
Léka János képviselő- Van még egy, méghozzá a fogászat. 
Radó Tibor polgármester- Azt mondta Feri, hogy ne vegyük bele az anyagba.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Érdekes, mi erről nem tudunk semmit. 

Léka János képviselő- Mindegy, ha már így alakult megkérdezzük. 

Csábi Jánosné képviselő- Most mit szeretnél megkérdezni a fogászattal kapcsolat-
ban? 

Léka János képviselő- Mi az-az 1 millió forint, amit vissza kell fizetni? 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ez tudott volt a testület számára. A költségvetésbe be is 
lett tervezve, és el lett fogadva. 

Csábi Jánosné képviselő- Ezt már az év elején tudtuk. 

Anderkó Attila képviselő- Csak ez most derült ki, mikor a doktornő bejött és utána 
nézett a költségvetésüknek. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Szerintem várjuk meg ezzel a Ferit. 

Léka János képviselő- A következő az Oroscom. Van –e bérleti szerződés az önkor-
mányzat és az Oroscom között, hogy itt van a szélessávú internetnek a sugárzása? 

Radó Tibor polgármester- Rendszerüzemeltetési szerződésünk van. 

Léka János képviselő- És mennyit fizet érte? 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Nem fizet, azért tartja így, ilyen alacsonyan a TV díjakat 
és van olyan része is, amit nem kívánok elmondani csak zárt ülés keretében. 

Léka János képviselő- Az iskola fizet 400.000 forint villanyszámlát, a Művelődési Ház 
1.900.000 forintot –csarnokkal, könyvtárral mindennel egybe-. Azért nem ekkora a 
különbség a két épület között? A sugárzás az nem kevés pénzbe kerül nekünk. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Ez már jó párszor el lett mondva, miért nem kérünk dí-
jat. 

Léka János képviselő- Én javaslom, hogy járjuk körbe ezt a témát rendesen. Fizetnek 
akkor? 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Nem. 



Léka János képviselő- Felül lehet vizsgálni akkor azt a szerződést. 

Dénes László képviselő- Annyit javasolnék, hívjuk meg Szántó Józsefet egy testületi 
ülésre. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Jó, rendben van. 

Léka János képviselő- Még van mindig egy. Mi van a kerékpártárolóval? Ezt az ügyet 
le kellene zárni végre. 

Radó Tibor polgármester- A műszaki átadás-átvétel nem történt meg.  

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Azonkívül május 30-ig van határidő. 

Léka János képviselő- Amiért nem halad ez az egész dolog, az nagyon egyszerű. Te 
aláírtál egy megállapodást, és az pedig aszerint készült el, amit te nem akartál. Aláír-
tátok, hogy fog kinézni. 

Radó Tibor polgármester- Tehát, miszerint írtam alá akkor  a megállapodást? Én a 
paraméterkönyvnek megfelelő kivitelezést írtam alá. 

Csábi Jánosné képviselő- Mi a címe? 

Léka János képviselő- Megállapodás. 

Csábi Jánosné képviselő- Mire? 

Radó Tibor polgármester- Kivitelezési munkálatokra paraméterkönyvnek megfelelő-
en. Nem tudom, hogy milyen papír van nálad, meg az egyáltalán, hogy kerül hozzád. 
Ehhez neked írásos anyagod nem is lehetne. 

Dénes László képviselő- Lényegtelen, nem az készült el, aminek kellet volna. De mi 
már kijelentettük, hogy bármit kell majd fizetni, mindent neked kell állni. Gondolom, 
ezt így értetted te is. 

Léka János képviselő- Az Igazgató Úr annyit mondott, hogy ő eláll a szerződéstől, de 
neki bizony fizetni kell valamekkora összeget. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Már menet közben lehetett látni, hogy nem az 
fog elkészülni, aminek el kellett volna. 

Léka János képviselő- Visszatérve. Azért nem vontam vissza, többek között ezért is 
és a tiszteletdíjak miatt. Ugye felajánlottam, hogy a falunapra a tiszteletdíjamból le-
gyen véve hús, amiből legyen készítve pörkölt. Azt mondtad, ha egynek kifizeted, 
akkor az összes többinek ki kell. Erre megkérdeztem, hogy nincs valami mondaniva-
lód? Azt mondtad, hogy nincs. És most megint megkérdezem, hogy nincs valami 
mondanivalód? 

Radó Tibor polgármester- Amikor az megtörtént én itthon sem voltam.  

Léka János képviselő- És még te vagy felháborodva mindenért. 

Csábi Jánosné képviselő- Nekem az-az érzésem, hogy ti ketten nem igazán beszél-
tek egymással –polgármester és jegyző-. 

Radó Tibor polgármester- Van még az egyebekben valami? 

Léka János képviselő- Igen van. Mivel ennyire tájékozatlanná teszel bennünket –
testületi határozatba szeretném kérni-, a jogkörödet bizonyos részben csökkentsük 
le. Nyilvánvaló, hogy vannak olyan dolgok, amit neked kell megoldani, nem pedig 
nekünk, de ami pénzügyi és egyéb döntés, csak a testület jóváhagyásával oldd meg 
és intézkedjél. 



Radó Tibor polgármester- Az önkormányzati törvényben megfogalmazott mértékig, 
azon felül már nem lehet. 

Dénes László képviselő- Konkrétan meg kell fogalmazni, meg kell nézni, mik azok a 
hatáskörök, amit a testület átadott. Van egy pár dolog, ami át van adva. A baj az, 
hogy nincs meg a megfelelő információáramlás. 

Léka János képviselő- Itt van a kerékpártároló esete, rábíztuk, hogy bonyolítsa le, hát 
a mai napig nem sikerült. 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Erre semmi szükség nem volna, ha tudnánk 
mindenről vagy majdnem mindenről. Ha történik valami fontos dolog, arról szeret-
nénk tudni. Ennek működnie kellene. 

Radó Tibor polgármester- Igyekszek javítani dolgokon. 

Csábi Jánosné képviselő- Én mondtam már, hogy vezesd vissza a vezetői megbe-
széléseket. Havonta kellene, ott lenne pénzügyes és műszaki ember.  

Anderkó Attila képviselő- Havonta egyszer elég volt? 

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Bőven, mert mindent megbeszéltünk. 

Dénes László képviselő- Ha meg olyan dolog hangzott el, akkor behozta testület elé. 

Anderkó Attila képviselő- Az a baj, hogy havonta összeülünk egyszer, addig itt annyi 
minden történik.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Ez attól független, ez vezetői megbeszélés, 
ott csak intézményvezetők vannak jelen. Ez a mi részünkről van. A képviselők részé-
ről pedig javaslom a telefonos dolgot. És jó lenne, mert úgy jönnénk testületi ülésre, 
hogy tudnánk mindent. 

Radó Tibor polgármester- Az a baj, hogy el sem olvastátok vagy csak 2-3 hét múlva 
olvastátok el az e-maileket. Így akkor semmi értelme. Volt olyan is, hogy 6 hét után 
olvasta el valaki. Egyszerűen feleslegesnek tartom, hogy kínlódjak vele, ha el sem 
olvassátok.  

Bertáné Kecskeméti Katalin képviselő- Én még Magdit is be szoktam hívni. 

Léka János képviselő- Még az a probléma, hogy itt a közmunkásoknál is olyan káosz 
van hogy hihetetlen. Nem tudom, hogy ki irányítja őket, vagy önhatalmúlag dönte-
nek? 

Radó Tibor polgármester- Sokan vannak igen, tudom. De örülnék annak is ha mon-
danátok valami munkát is, mert Kati és Magdi az intézmény részéről mindig mondják 
mit kell csinálni. Működik a rendszer, mert szóltak. 

Léka János képviselő- Ha emberszámba vennél, tudnék mondani nagyon jó javasla-
tokat. A baj, hogy itt van rengeteg ember, de mégsem néz ki gyönyörűen ez a falu. 
Volt a csatornázási program, árkosítani kellene végig az egész falut. 

Radó Tibor polgármester- A katasztrófavédelemnek van beleszólása, hogy milyen 
munkát lehet elvégezni. Például árkot ásni nem lehet, mert a vízmű rendszereit káro-
síthatjuk. 

Csábi Jánosné képviselő- Ki a vezetőjük? 

Radó Tibor polgármester- Körömi Tamás. 

Csábi Jánosné képviselő- Tehát egyszemélyes vezető van, senki más? 



Radó Tibor- Nem. Van egy hierarchia. Van a polgármester; van a műszaki főtaná-
csos Cződör Attila; van a közfoglalkoztatást szervező, ő Körömi Tamás; felügyeletet 
ellátó személy Dinnyés József; a szerszámjavításokért Tánczos Mihály felel; ezen 
kívül van még kijelölt raktáros. Ez egy meglévő rendszer, ebbe szokott belesegíteni 
az alpolgármester úr. 

Léka János képviselő- Akkor vannak egy páran. 

Radó Tibor polgármester- Ha meg 50 emberre lenne 1 ember, azt tennétek szóvá. 

Anderkó Attila képviselő- Ez kialakulóban van, kemény munka ez. Ami a legnagyobb 
problémát az emberek hozzáállása jelenti. Ezen próbálunk változtatni. 

 

4. Napirendi pont: Lejárt határidej ű határozatokról tájékoztató  
(Írásos anyag, a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

Radó Tibor polgármester- Valami kérdés ezzel kapcsolatban? 

Dénes László képviselő- Egy kérdésem volna. Októberben egy határozat miatt nem 
fogadtuk el a beszámolót, azóta sem történt semmi. 

Dr. Sarkadi Péter körjegyző- Azért maradt ki határozat, mert volt, aminél nem lett 
elég a szavazat. Azt újra be kellene hozni az egészet.  

Dénes László képviselő- Most szavazzunk erről, mikor az előzőt sem fogadtuk el? 
Furcsa ez így. 

Csábi Jánosné képviselő- Akkor hagyjuk ezt. 

Radó Tibor polgármester- Ezt akkor levesszük napirendi pontról. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Lejárt határidejű határozatok 

272/2011.(XII.19.) 

H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a lejárt határidejű határoza-
tokról szóló tájékoztatót a következő testületi ülésig elnapolta. 

 

7. Napirendi pont: A magánszemélyek kommunális adój ának megállapítása 
2012.évre.  

Radó Tibor polgármester- Javaslom, hogy a kommunális adó összegét ne emeljük. 
Felteszi szavazásra a javaslatot. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 
 

18/2011.(XII.19.) 
 

önkormányzati 
 

rendelete 



 

a magánszemélyek kommunális adójáról. 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

8. Napirendi pont: Az önkormányzat költségvetési re ndeletének módosítása.  
(Írásos anyag, a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

Radványi Lajosné pénzügyi főtanácsos- Annyi változás történt, hogy kaptunk 
ÖNHIKI-re 8 millió forintot, a másik pedig egy belső átcsoportosítás történt. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 

 
19/2011.(XII.19.) számú  

 
önkormányzati rendelete 

 

az önkormányzat 2011. évi költségvetésének módosításáról 
 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

9. Napirendi pont: Az átmeneti gazdálkodásról szóló  rendelet elfogadása.  
(Írásos anyag, a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

Radó Tibor polgármester- Kérdés? 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 
 

20/2011.(XII.19.) számú 
 

önkormányzati 
 

rendelete 
 

A 2012. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól. 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

10. Napirendi pont: Körjegyz őségi SZMSZ elfogadása.  

Radó Tibor polgármester- Aki elfogadja, kérem szavazzon. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Körjegyzőség SZMSZ-ének jóváhagyása 

273/2011.(XII.19.) 



H A T Á R O Z A T 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Csanádalberti- Nagyér-
Pitvaros Községek Körjegyzőségi Hivatalának Szervezeti és Működési Szabály-
zatát jóváhagyta. 

11. Napirendi pont: Kéménysepr ő rendelet módosítása.  

Radó Tibor polgármester- Aki egyetért, az árkalkulációval kérem szavazzon. 

A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képvisel őtestületének 
 

21/2011.(XII.19.) számú 
 

önkormányzati 
 

rendelete 
 

a kéményseprő-ipari közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló  
16/2009.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 (A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
Miután további kérdés, észrevétel nem merült fel a polgármester megköszönte a 
részvételt és az ülést bezárta. 
 
 
 
 
 

Kmft. 
 

 
 Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester körjegyző 
 
 
 
 Anderkó Attila Bertáné Kecskeméti Katalin 
 jkv. hitelesítő jkv. Hitelesítő 
 


